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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a beragadt jogosítványok sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt  időszakban egyre többen keresnek meg a "beragadt" jogosítványok problémájával.  A
vészhelyzet és a harmadik hullám miatt ugyanis se KRESZ-, se elsősegély-vizsgát nem tartanak.
Emiatt sokan nem tudják folytatni a tanfolyamot. Azt gondolom, hogy mind a KRESZ-, mind az
elsősegély-vizsga esetén elő kellene teremteni azokat a feltételeket, amelyek mellett megoldható
lenne a vizsgák biztonságos lebonyolítása. Gondolok itt a megfelelő fertőtlenítésre, esetleg negatív
koronavírus-teszt bemutatása, egyesével történő vizsgáztatás időpontra történő behívással és még
hosszan lehetne sorolni.  Vagy amennyiben ez nem lehetséges,  úgy legalább azoknak ideiglenes
mentességet adni az elsősegély-vizsga alól, akiknek egyébként már megvan a másik két vizsgájuk
(KRESZ és forgalmi), ahogy ezt tavaly is tette a kormány. Ezt később, ha már a járványhelyzet
engedi, utólag pótolni lehet. Azok, akiknek beragadt a jogosítványa, nem tudják használni a legtöbb
esetben  már  meglévő  gépjárművüket,  viszont  pont  ennyivel  több  ember  használja  a
tömegközlekedési eszközöket, növelve a megfertőződés és tovább fertőzés kockázatát.

Mindezek  alapján  kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  tervezik-e  megteremteni  a
biztonságos  körülményeket  ahhoz,  hogy  ezeket  a  vizsgákat  meg  lehessen  tartani?  Vagy
tervezik-e ideiglenesen kiadhatóvá tenni a jogosítványokat az elsősegély-vizsga megléte nélkül,
későbbi időpontban pótolva azt? Ahogyan ezt a tavalyi évben is tették. 

Várom megtisztelő válaszát!

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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